
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr XXXII z Sesji w dniu 25 lutego 2021 roku 

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2021 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:20 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

Sekretarzem obrad została Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej D. Sobocińska. 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15)   Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Z.Koćko – Panie Burmistrzu, zatrudnił Pan pełnomocnika ds. OSP - mam pytanie - czym on 

będzie się zajmował, czy i kiedy przedstawi on Radzie plan działania?. Czy w Powiecie 

nowodworskim nie ma odpowiedniej osoby na to stanowisko?  

 

Burmistrz J. Michalski -wcześniej takie stanowisko pełnił pan Jarosław Dywizjusz- po jego 

odejściu na emeryturę strażacy wyłonili innego komendanta, który nie jest zatrudniony w OSP, bo 

ma pracę gdzie indziej. Oczekiwania OSP i urzędu dotyczące funkcjonowania osp nie są zbieżne - 

w związku z powyższym bardzo wysoko oceniając pracę Pana Piotra Perzanowskiego- 



postanowiliśmy zatrudnić na umowę zlecenia na pewna cześć etatu za 1/4 środków, które 

wydawaliśmy na etat – pełnomocnika, żeby koordynował nam temat i żeby wydatkowanie środków 

gminy na osp była przemyślana. Proszę popatrzeć, ile namnożyło nam się samochodów, busów w 

różnych jednostkach osp. Nikt nas o to nie pyta, a my ponosimy koszty ubezpieczeń. Podobnie jak 

ubieganie się o dotacje. Wybór padł na Pana Łukasza Zblewskiego, bo wiele lat był on 

komendantem PSP w Nowym Dworze Gdańskim i ma spojrzenie na temat - nie ze strony strażaka 

osp i nie urzędnika. Postanowiliśmy zatrudnić go na 1 rok i zobaczymy jakie będą efekty. Pan 

Łukasz zakończył prace w PSP i nie jest bezpośrednio związany z osp. Korzystnym czynnikiem jest 

też to, że jest spoza naszej gminy. 

 

Radny R. Wójcik – jaka jest ocena możliwości realizacji ścieżki rowerowej Tuja -Stawiec - czy coś 

w tym roku będzie robione? 

Burmistrz J.Michalski -w budżecie 2021 roku jest zaplanowana inwestycja Lubieszewo-Stawiec i są 

zaplanowane pieniądze. ale jest pewien problem. Jest dokumentacja, która zakłada, że po terenie 

byłej kolejki będzie przebiegała sieć wodociągowa. CWZ na to środków nie dostał, ale ubiegają się 

o nie z projektu Polska-Rosja. Ścieżka będzie w tym samym miejscu co wodociąg. Mamy 2 

możliwości: 1. możemy robić ścieżkę, ale za jakiś czas CWZ wejdzie i zepsuje nam prace: 2. nie 

czekając na dodatkowe środki, o które ubiega się CWZ robimy razem wodociąg i ścieżkę bez 

czekania na środki w CWZ i robimy razem, ale koszt inwestycji to około 1 mln złotych – i wtedy i 

my, i oni musimy znaleźć po 0,5 mln złotych w budżecie. 3. czekamy na uzyskanie środków z 

projektu, dodatkowo jest oszczędność na budowie syfonu w Jazowej – Prezes zabiega, żeby te 

pieniądze przeznaczyć na ścieżkę. Decyzje zapadną dosyć szybko, więc narazie nie zaczynamy 

procedury przetargowej, czekając na decyzje, co do zaoszczędzonych środków i środków z 

projektu. Rozmawialiśmy o tym także z sołtysem p.Kurganem. My te ścieżkę zrealizujemy, bo ja 

obiecałem i jest ona w budżecie, ale teraz nie chcemy wydawać pieniędzy, gdy nie mamy 

skoordynowanych działań z CWZ.  

 

Radny R.Wójcik - kiedy zapadną te decyzje i co, jeżeli CWZ nie uzyska środków z projektu? Skąd 

pomysł na taki przebieg wodociągu? 

Burmistrz J.Michalski -będzie to zależało od państwa radnych, czy znajda się środki w naszym 

budżecie.  Przeprojektowanie odcinka CWZ spowodowałoby przesuniecie terminu realizacji- to 

wskazanie to jeden właściciel terenu. My też mamy dokumentację i obydwie zostały 

zaakceptowane przed odpowiednie organy. 

 

Radna W.Przyborowska – proszę o rozpatrzenie zmiany godzin pracy USC -obecnie jest to od 9 do 

13 i dodatkowo w piątek po umówieniu. Przynajmniej w środę, gdy urząd pracuje dłużej można by 

te godziny wydłużyć. Są osoby, które pracują do określonej godziny.  

 

Burmistrz J.Michalski  -postaramy się dostosować do interpelacji. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag, 



Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 257/XXXII/2021 

 

6. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2047. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag, 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2021-2047.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 258/XXXII/2021 

7. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag, 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 259/XXXII/2021 



8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli i podziału środków na dofinansowanie form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 

rok 2021 oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, dla których Gmina jest organem prowadzącym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag, 

 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli i podziału środków na dofinansowanie form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli na rok 2021 oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których Gmina jest organem prowadzącym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 260/XXXII/2021 

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Kanalizacyjnych na lata 2021-2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag, 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i 

Modernizacji Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2021-2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 261/XXXII/2021 

 

 



10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk - wpłynęła petycja, która zgodnie ze Statutem Gminy 

skierowana została do Komisji skarg, wniosków i petycji, która przedstawiła Radzie swoje 

stanowisko. Pozostałe Komisje zapoznały się z całą sprawą i stanowiskiem komisji skarg, 

wniosków i petycji.  

 

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag, 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 262/XXXII/2021 

 

11. Projekt uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Nowego Dworu 

Gdańskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk - wpłynęła skarga, która zgodnie ze Statutem Gminy 

skierowana została do Komisji skarg, wniosków i petycji, która przedstawiła Radzie swoje 

stanowisko. Pozostałe Komisje zapoznały się z całą sprawą i stanowiskiem komisji skarg, 

wniosków i petycji.  

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P.Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag, 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 

Nowego Dworu Gdańskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 263/XXXII/2021 



12. Informacja z działalności Burmistrza Nowego Dworu Gdańskiego. 

Brak zapytań i uwag. 

 

13. Sprawy różne. 

 

Radny Z.Koćko - czy jest jakiś plan działania pełnomocnika ds. osp? - czy nasza komisja może się 

z tym zapoznać; Ulice miasta zastawione są samochodami - jest problem z dojechaniem na awarie  

Czy jest możliwość umieszczenia świetlic w szkołach?  

 

Burmistrz J.Michalski – ustalono, że pełnomocnik ma zorganizować spotkania z jednostkami osp, 

ma rozmawiać z każdą oddzielnie. Nasze oczekiwania- informacja o tym, jaka powinna być 

strategia gminy w stosunku do jednostek osp. Ja nie mowie, żeby jednostek osp nie wpierać - 

robimy to, ale cześć radnych zwraca uwagę, że wydatki na osp są spore. Ale te zakupy nie zawsze 

są skoordynowane. Chcę kogoś, kto jest niezależny i określi, co jest najbardziej potrzebne - teraz 

buty i kombinezony. Mamy jednostki w KRG i są one dobrze wyposażone. Jeżeli chodzi o 

pozostałe - czy powinniśmy utrzymywać wszystkie jednostki, czy tylko te najbardziej potrzebne? 

Co z osp Rakowo, gdy pojawiają się Wierciny? Co z Różewem, gdzie samochód stoi pod 

kurnikiem? Czego oczekujemy od osp Kępki? Co z Kmiecinem, który jest rzut beretem od PSP? 

Liczę, że Pan Łukasz na te pytania mi odpowie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk - przydałoby się spotkanie Pana pełnomocnika z 

Radą.  

Burmistrz J.Michalski - samochody - temat bardzo drażliwy i wywoła niezadowolenie wśród 

mieszkańców, bo przyzwyczailiśmy się stawiać auta na ulicy. Możemy wzmóc kontrole z 

mandatami i pouczeniami oraz nowymi znakami, a to nie spotka się z zadowoleniem. Prawda jest 

taka, że samochodów jest coraz więcej, a na więcej miejsc parkingowych szans nie ma. Ulica 

Kościuszki – są tam punkty przedszkolne, ulica Kanałowa –gdzie każdy ma podwórko, samochody 

stoją na ulicy. Nie mówię jednak, że nie podejmiemy tematu.  

Świetlice na terenach szkół - to czy w danej miejscowości jest świetlica, zawsze budzi emocje. Czy 

rozbudowywać system świetlic- jest to dylemat, który trudno rozstrzygnąć. Era świetlic skończyła 

się dawno, gdy nie było telewizorów, telefonów. W tej chwili spełniają zadania pomocnicze- 

zorganizowanie wesela, stypy, spotkania towarzyskiego. Zawsze będziemy stali przed dylematem, 

ale przedstawiciele wsi o takie inwestycje zabiegają. Brak świetlic traktują jako argument za tym, 

że nic się nie dzieje. W przeciętnej świetlicy mieszkańcy spotykają się 3-4 razy w roku i czy warto 

dla tych kilku spotkań ponosić koszty?  Musimy sobie na to odpowiedzieć.  

 

Radny Z.Koćko - świetlice są potrzebne, ale są ważniejsze tematy na naszym terenie jak drogi - 

świetlice możemy budować, jak będziemy mieli za dużo pieniędzy.  

 

Burmistrz J.Michalski- zgadzam się - jesteśmy gminą miejsko-wiejską, a w mieście jest wiele ulic, 

które należy zrobić, a na wsi jest ich niewiele, dlatego dziękuje za to, że zgadzacie się na 

podpisywanie porozumień - jeżeli pójdziemy w remonty dróg - więcej inwestycji będzie w mieście. 

 

Radna Gołębiowska- cena śmieci - w 2020 roku cena z ryczałtu, a rozliczenie i mniejsze zużycie 

 

Radna D.Sobocińska - wycinka gałęzi i dopilnowanie sprzątania terenu. 

 

Dyrektor ŻOK M.Jastrzębska-Opitz biorąca udział w sesji przedstawiła informacje w zakresie 

działalności bieżącej Ośrodka i planowanych działań.   



Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do Rady 

Miejskiej: 

1) sprawozdanie -średnie wynagrodzenia nauczycieli; 

2) wystąpienie pokontrolne RIO – do wiadomości Rady;  

3) pozytywna opinia Kuratorium Oświaty w zakresie zamiaru likwidacji SP Wierciny; 

4)pismo Komendy Powiatowej PSP o dofinansowanie zadania inwestycyjnego; 

5) Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii -sprawozdanie za 2020 rok 

Całą ta korespondencja została Państwu radnym przekazana i udostępniona w materiałach na 

Komisjach. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Dorota Sobocińska             Wojciech Krawczyk 

 
Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


